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  Protokół nr 137/2005 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 03.02.2005 r. 

 

Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Witold Piórkowski 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Sprawozdanie z działalności Punktu Konsultacyjnego ds. uzależnień za 2004 rok. 

Informacja na temat wyłonienia wykonawcy opracowania powiatowej strategii 

rozwiązywania problemów społecznych.  

2. Sprawy wniesione przez kierowników wydziałów. 

3. Sprawy różne. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 136/2005. 

 

Ad 1) 

 

Terapeutka Punktu Konsultacyjnego ds. uzależnień p. Aleksandra Replin przedstawiła 

sprawozdanie z działalności punktu konsultacyjnego w Lęborku za 2004 rok – załącznik nr 1 

„a” i „b”.  

Poinformowała, że utworzony w dniu 1 czerwca 2004 roku punkt prowadzi wspólnie                     

z p. Aleksandrą Klein, która obecnie przebywa na urlopie macierzyńskim. W ramach punktu 

jest prowadzona profilaktyka patologii i uzależnień, konsultacje i poradnictwo dla dzieci, 

młodzieży i rodziców mających problemy z uzależnieniem. Forma udzielanej pomocy 

uzależniona jest od stanu pacjenta i może być w postaci fachowej pomocy lekarskiej lub 

psychologicznej (w przypadku początkowej fazy nałogu).  

W związku z dużym zainteresowaniem pacjentów usługami punktu referująca widzi 

konieczność utrzymania jego działalności zaznaczając, że koszt funkcjonowania punktu –        

w porównaniu z leczeniem pacjentów w ośrodkach leczenia uzależnień – jest 

niewspółmierny, gdyż dzienny koszt utrzymania pacjenta w takim ośrodku wynosi 60 zł.  

Zaakcentowała jednocześnie potrzebę większej współpracy z punktem psychologów 

szkolnych, Komendy Powiatowej Policji w Lęborku i Sądu, który kieruje uzależnionych na 

badania. Ponadto z uwagi na występowanie problemu uzależnień w Domu Dziecka nr 1           

w Lęborku wskazała na możliwość prowadzenia w tej jednostce zajęć warsztatowych                

z młodzieżą. 

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia p. Elżbieta Rabenda 

poinformowała w tym miejscu, że dyrektorzy szkół ponadgimnazjalnych wyrazili 

zainteresowanie współpracą z punktem na terenie ich szkół w formie prelekcji oraz 

happeningów. Istnieje także opcja wprowadzenia tego typu współdziałania w szkołach 

gimnazjalnych. 

Z uwagi na powyższe oraz w celu ułatwienie dostępności punktu dla uzależnionych                  

p. Aleksandra Replin wniosła o rozważenie możliwości: 

1) zainstalowania w Punkcie Konsultacyjnym stacjonarnego aparatu telefonicznego – do tej 

pory kontakt telefoniczny możliwy był tylko dzięki telefonom komórkowym terapeutek; 

2) ogłaszania cyklicznej informacji w lokalnej prasie na temat godzin funkcjonowania 

Punktu Konsultacyjnego; 

3) zwiększenia środków finansowych z przeznaczeniem na profilaktykę młodzieży; 
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4) doprowadzenia do zmiany siedziby punktu mieszczącego się obecnie przy Domu Dziecka 

nr 2 w Lęborku (Domu Małego Dziecka) z uwagi na niebezpieczeństwo kontaktu 

uzależnionych z dziećmi oraz słabe ulokowanie – problem dotarcia pacjentów do 

odpowiedniego pokoju; 

5) zakupu na rzecz Punktu Konsultacyjnego tablicy informacyjnej do oznakowania miejsca 

nowej siedziby. 

Zarząd postanowił przyjąć do realizacji wniosek dotyczący umieszczenia informacji o czasie 

funkcjonowania Punktu Konsultacyjnego w Dzienniku Bałtyckim w rubryce bezpłatnych 

ogłoszeń. W odniesieniu do współdziałania ze szkołami gimnazjalnymi Zarząd postanowił 

zwrócić się do Burmistrza Miasta Lęborka o partycypowanie w kosztach wprowadzenia do 

gimnazjów prelekcji profilaktycznych.  

 

Ad 2) 

 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Lęborku p. Zdzisław Korda 

poinformował, że w związku z decyzją Zarządu Powiatu z dnia 29 lipca 2004 roku podjęto 

działania zmierzające do wyłonienia wykonawcy opracowania powiatowej strategii 

rozwiązywania problemów społecznych. Z otrzymanych ofert najkorzystniejszą cenę 

zaoferowała firma Business Mobility International sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku, która 

zadeklarowała realizację opracowania za kwotę w wysokości 5.000 zł brutto.  

W związku z powyższym Kierownik PCPR zwrócił się do Zarządu z prośbą                               

o wyasygnowanie kwoty 5.000 zł na opracowanie powiatowej strategii rozwiązywania 

problemów społecznych. 

Nadmienił, że w obecnej chwili gminy Powiatu Lęborskiego są na etapie zatwierdzania przez 

rady strategii gminnych, a opracowanie strategii powiatowej uwzględniać będzie założenia 

gminne. 

 Zarząd przychylił się do prośby, gwarantując wnioskowaną kwotę 5.000 zł na 

opracowanie strategii firmie Business Mobility International sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku, 

która byłaby uruchomiona po przyjęciu tego dokumentu przez Radę Powiatu Lęborskiego. 

/4 głosy za/  

 

Ad 3) 

 

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia – p. Elżbieta Rabenda  

przedstawiła: 

 

1) orzeczenia organizacyjne szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2005/2006 w związku 

z koniecznością zaplanowania naboru do klas I ponadgimnazjalnych na rok szkolny 

2005/2006. Wicestarosta Ryszard Wenta przedstawił propozycję wstępnej liczby                     

i rodzajów oddziałów w poszczególnych szkołach powiatu lęborskiego (5 wariantów) – 

załącznik nr 2 „a”. Ponadto objaśnił całą procedurę postępowania w celu ustalania 

szacunkowej liczby oddziałów w szkołach ponadgimnazajlnych powiatu lęborskiego, którą  

na spotkaniu w dniu 25.01.2005 roku z udziałem dyrektorów szkół, związków 

zawodowych oraz Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki   

obliczono na 44 oddziały w tym:  

- 12 oddziałów zasadniczych szkół zawodowych; 

- 12 oddziałów szkół ogólnokształcących; 

- 3 oddziały liceów profilowanych; 

- 17 oddziałów szkół technikalnych.  
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Podstawą do ustalenia liczby oddziałów były zainteresowania uczniów, wynikające               

z ankiet wypełnianych przez uczniów szkół gimnazjalnych powiatu lęborskiego oraz 

powiatów ościennych – załącznik nr 2 „b”; liczba uczniów klas III gimnazjalnych               

z powiatu lęborskiego w roku szkolnym 2004/2005 – załącznik nr 2 „c”, szacunkowa 

liczba uczniów powtarzających klasę I oraz struktura kształcenia, wyniki naboru                 

w ubiegłym roku szkolnym oraz zgłoszona przez  dyrektorów szkół ponadgimnazjalnych  

wnioski odnośnie ilości i rodzajów oddziałów. W grudniu 2004 dyrektorzy zaproponowali 

wprowadzenie nowych rodzajów kształcenia: 

- w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr1 – przyrodniczy; 

- w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 2 – geografia, matematyka, wos; 

- w Zespole Szkół Gospodarki Żywnościowej i Agrobiznesu – technik informatyk, 

technik organizacji usług gastronomicznych oraz szkoły zawodowej w zawodzie 

ogrodnik;  

- w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 – technik mechanik, technik technologii 

odzieży i technik informatyk; 

- w PCE - Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 – technik organizacji usług 

gastronomicznych i technik technologii drewna.  

Zarząd po dogłębnej analizie przedstawionej propozycji podziału oddziałów miedzy 

szkoły zauważył, pozytywną tendencję odchodzenia od tworzenia liceów profilowanych, 

które słabo przygotowują do matury, studiów i do ewentualnej pracy. Analizował też czas 

trwania zajęć lekcyjnych w poszczególnych szkołach. W większości szkół nauka kończy 

się na 7 lub 8 godzinie lekcyjnej, jedynie w Zespole Szkół Ekonomiczno – Handlowych w 

Lęborku prowadzona jest także na 9 i 10 godzinie (trzy dni w tygodniu na niektórych 

oddziałach). Po wysłuchaniu stanowiska każdego członka Zarządu w powyższej sprawie 

pod głosowanie poddany został wariant 2 i 4 propozycji. W wyniku głosowania za 

wariantem czwartym – stanowiącym załącznik nr 2 „d” – opowiedziało się 3 członków 

Zarządu a za wariantem drugim 1 członek Zarządu.  

 

W odniesieniu do szkół wieczorowych Zarząd postanowił podtrzymać dotychczasową 

zasadę tworzenia klas o liczbie uczniów nie niższej niż 38, nie ograniczając ilości 

oddziałów. 

 

2) propozycję podziału środków finansowych przeznaczonych na prowadzenie zajęć 

pozalekcyjnych w okresie od stycznia do czerwca 2005 roku – załącznik nr 3.  

Kierownik poinformowała, że w projekcie budżetu na rok 2005 przyjęto na ten cel kwotę 

52.000 zł, którą proponuje się podzielić w oparciu o kryterium ilości uczniów                       

w poszczególnych szkołach na podstawie sprawozdań S-… na dzień 30 września 2004 r. 

Zarząd zaakceptował zasadę podziału środków – wg liczby uczniów i przyznał tak 

wyliczone środki na okres od stycznia do czerwca 2005 roku. 

/4 głosy za/ 

 

3) wniosek wydziału o przyznanie dodatków motywacyjnych i funkcyjnych dla dyrektorów 

szkół ponadgimnazjalnych powiatu lęborskiego. Kierownik wydziału poinformowała, że 

dodatki motywacyjne przyznane były dyrektorom na okres 6 miesięcy z terminem do 

końca lutego 2005 roku. Dodatki funkcyjne pozostawały do tej pory na niezmienionym 

poziomie od 1 kwietnia 2003 roku.  

Zarząd biorąc pod uwagę dotychczasowe zaangażowanie dyrektorów i specyfikę 

szkoły przyznał z dniem 1 marca 2005 roku dodatki motywacyjne na okres 12 miesięcy w 

wysokości: 
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- 160 zł – dla p. Alicji Zajączkowskiej – Dyrektora Powiatowego Centrum Edukacyjnego 

– ZSP nr 2 w Lęborku; 

- 160 zł – dla p. Małgorzaty Bresler – Dyrektora Zespołu Szkół Gospodarki 

Żywnościowej i Agrobiznesu w Lęborku; 

- 140 zł – dla p. Haliny Krzewniak – Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury                   

w Lęborku; 

- 130 zł – dla p. Teresy Ossowskiej – Szarej – Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno - 

Handlowych w Lęborku; 

- 130 zł – dla p. Danuty Rybak – Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - 

Wychowawczego w Lęborku; 

- 130 zł – dla p. Ryszarda Rozwadowskiego – Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 1 w Lęborku; 

- 130 zł – dla p. Bogdana Libicha – Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1           

w Lęborku; 

- 130 zł – dla p. Marka Białego – Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2           

w Lęborku; 

- 130 zł – dla p. Iwony Łoczewskiej – Dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej 

w Lęborku; 

- 55 zł – dla p. Wojciecha Siedlika – Dyrektora Powiatowego Ogniska Artystycznego 

Lęborku; 

/4 głosy za/ 

 

Zarząd mając na uwadze specyfikę pracy oraz wielkość zarządzanej szkoły przyznał 

od dnia 1 marca 2005 roku dodatki funkcyjne w wysokości: 

- 1.400 zł dla p. Alicji Zajączkowskiej – Dyrektora Powiatowego Centrum Edukacyjnego 

– ZSP nr 2 w Lęborku; 

- 1.400 zł dla p. Małgorzaty Bresler – Dyrektora Zespołu Szkół Gospodarki 

Żywnościowej i Agrobiznesu w Lęborku; 

- 1.200 zł dla p. Ryszarda Rozwadowskiego – Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 1 w Lęborku; 

- 1.200 zł dla p. Danuty Rybak – Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - 

Wychowawczego w Lęborku; 

- 1.000 zł dla p. Bogdana Libicha Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1           

w Lęborku; 

- 850 zł dla p. Marka Białego Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2                

w Lęborku; 

- 700 zł dla p. Teresy Ossowskiej – Szarej – Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno - 

Handlowych w Lęborku; 

- 700 zł dla p. Haliny Krzewniak – Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Lęborku 

dla; 

- 400 zł dla p. Iwony Łoczewskiej – Dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej 

w Lęborku; 

- 175 zł dla p. Wojciecha Siedliska – Dyrektora Powiatowego Ogniska Artystycznego 

Lęborku. 

/4 głosy za/ 

 

4) odwołania studentów od decyzji Starosty Lęborskiego w sprawie nie przyznania 

stypendium z programu realizowanego w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego – 

łącznie 6 odwołań. 
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Zarząd uznał za bezzasadne odwołanie Telimeny Ryta i Łukasza Dzienisza z uwagi, iż 

zgodnie z obowiązującymi przepisami osobom, które pobierają stypendium socjalne nie 

przysługuje świadczenie stypendialne. Oddalił również, ze względu na wyższy od 

ustalonego dochód na członka rodziny – 171 zł, odwołania:  

 Rafała Czekałowskiego – dochód na członka rodziny 189 zł;  

 Ewy Piwowarczyk – dochód na członka rodziny 342 zł; 

 Moniki Leśnik – dochód na członka rodziny 337 zł; 

 Małgorzaty Mazur – dochód na członka rodziny 225 zł;  

/4 głosy za/ 

 

5) wniosek wydziału o przystąpienie Powiatu Lęborskiego do II konkursu Wojewódzkiego 

Urzędu Pracy na pozyskanie kwoty 38.330,51 zł na stypendia dla studentów. Kierownik 

poinformowała, że powyższa kwota stanowi sumę odliczonych przez komisję oceniającą 

wydatków niekwalifikowanych ujętych przez niektóre powiaty w projektach.  

Zasady przystąpienia do konkursu są identyczne jak w pierwszym przypadku, trzeba 

jednak stworzyć nowy projekt rozpisany na wskazaną przez urząd kwotę. Ogłoszona przez 

Wojewódzki Urząd Pracy kwota 38.330,51 zł, zostanie przekazana w całości tylko dla 

jednego, zwycięskiego wniosku. Środki te, po odliczeniu kosztów za obsługę, pozwoliłyby 

na zabezpieczenie stypendiów dla 22 studentów. Termin złożenia wniosków wyznaczono 

na dzień 14 lutego 2005 roku.  

Zarząd postanowił przystąpić do konkursu i zobowiązał kierownika wydziału do 

przygotowania wniosku konkursowego. 

/4 głosy za/ 

 

Kierownik wydziału poinformowała ponadto, że występują opóźnienia w przekazywaniu 

przez Urząd Marszałkowski transz na wypłatę stypendiów, co stwarza zagrożenie przerwania 

projektów.  

Zarząd wobec tej sytuacji postanowił skredytować z budżetu powiatu wypłatę stypendiów 

dla studentów oraz uczniów szkół ponadgimnazjalnych za miesiąc styczeń.  

 

6) poinformowała, że na spotkaniu w dniu 02.02.2005 roku Zespół Doradczo – Inicjatywny 

Zarządu Powiatu ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi podjął analizę 

propozycji przedstawionej przez wydział w zakresie tematyki i harmonogramu otwartych 

konkursów dla organizacji pozarządowych w wyniku której zgłosił następujące 

propozycje: 

- do zadania pierwszego dotyczącego upowszechniania tradycji i wartości wspólnot 

narodowych wprowadzić także kulturę polską; 

- wprowadzić więcej zadań wspierających promocję zdrowego stylu życia; 

- połączyć jako wspólne konkursy Wydziału OKZ oraz PCPR w zakresie pomocy 

społecznej. 

Do dnia dzisiejszego w budżecie powiatu na organizacje konkursów pozostało: 

- 27.870 zł – z zakresu kultury fizycznej;  

- 10.300 zł – z zakresu kultury; 

- 28.120 zł – z zakresu opieki społecznej  

Zarząd ustalił poniższe wielkości środków i bloki tematyczne objęte konkursami na 

2005 rok:  

a) kultury fizycznej:  

- dofinansowanie imprez sportowo – rekreacyjnych – na łączną kwotę 15.000 zł; 

- dofinansowanie turniejów i zawodów sportowych – na łączną kwotę 12.870 zł;  
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b) kultury: 

- zachowanie i rozwój tożsamości kulturowej mniejszości narodowych, etnicznych i 

regionalnych – na łączną kwotę 4.000 zł; 

- upowszechnianie kultury i tradycji polskiej na łączną kwotę 6.300 zł;  

c) opieki społecznej: 

- wypoczynek dzieci i młodzieży oraz osób dorosłych ubogich tym osób 

niepełnosprawnych – 6.000 zł; 

- integracja, warsztaty szkoleniowe, rehabilitacja, terapia i socjoterapia osób 

niepełnosprawnych 18.000 zł; 

- dożywianie dzieci i młodzieży z rodzin ubogich, wielodzietnych i patologicznych 

4.120 zł.  

/4 głosy za/ 

  

7) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno – Handlowych w Lęborku p. Teresy 

Ossowskiej – Szarej w sprawie przyznania środków finansowych na nauczanie 

indywidualne Joanny Sztandarskiej uczennicy III klasy Liceum Profilowanego Zespołu 

Szkół Ekonomiczno – Handlowych w Lęborku. Kierownik poinformowała, że ze względu 

na pogorszenie stanu zdrowia i pobyt w szpitalu uczennica w ubiegłym roku zmuszona 

była przerwać naukę, którą teraz w związku z poprawą zdrowia może dalej kontynuować. 

Zarząd postanowił przyznać nauczanie indywidualne w wymiarze minimalnym tj. 12 

godzin tygodniowo przekazując na naukę w okresie od 1 lutego do 31 marca 2005 roku 

kwotę 4.295 zł. 

/4 głosy za/  

 

8) wniosek Starosty Słupskiego p. Kołodziejskiego w sprawie przyjęcia Mateusza Gałki 

ucznia Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 7 w Wejherowie zam. w Gminie Potęgowo do 

SOSW w Lęborku. Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Lęborku 

p. Danuta Rybak po dokonaniu analizy liczebności oddziału klasowego, który tworzy klasę 

łączną I, II i II uznała, że przyjęcie tego ucznia od II półrocza jest niemożliwe. Sprawa 

może stać się aktualna w miesiącu wrześniu, gdzie zaplanowano podział klasy na dwa 

mniejsze zespoły.  

Zarząd z uwagi na powyższe negatywnie odniósł się do wniosku.  

/3 głosy za, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ 

  

9) aneks do porozumienia z dnia 06.02.2003 r. dotyczący ustalenia stawek za teoretyczne 

kształcenie uczniów z terenu powiatu lęborskiego w Wojewódzkim Ośrodku Doskonalenia 

Zawodowego w Gdyni. Kierownik poinformowała, że aneks zakłada zwiększenie stawek 

za kształcenie do poziomu 450 zł za ucznia nie uwzględniając uprzedniego stanowiska 

Zarząd Powiatu odnośnie braku zgody na podwyższanie tej stawki. W bieżącym roku 

szkolnym kształcenie w ośrodku odbywa się jedynie dla uczniów Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 1 w Lęborku.  

Zarząd podtrzymał swoje dotychczasowe stanowisko w tej sprawie nie przyjmując 

warunków finansowych proponowanych aneksem.  

/4 głosy za/ 

Zobowiązano jednocześnie dyrektorów PCE – ZSP nr 2 i ZSP nr 1 do nie kierowania 

uczniów do ośrodka kształcenia w Gdyni i rozważenia kształcenia w formie konsultacji w 

ramach samokształcenia. 
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10) propozycję stawek dotacji przypadających na jednego ucznia w szkołach niepublicznych.  

Proponowane niżej kwoty dotacji ustalone zostały na podstawie średniego miesięcznego 

kosztu utrzymania 1 słuchacza w szkole publicznej tego samego typu i stanowią kwotę 50 

% tej stawki:  

- dla słuchaczy liceów ogólnokształcących w kwocie 45,50 zł/1 osobę; 

- dla słuchaczy technikum w kwocie 63,82 zł/1 osobę; 

- dla słuchaczy szkół policealnych w kwocie 67,21/1 osobę. 

Zarząd przyjął proponowane wysokości stawek dotacji zwracając jednak uwagę na 

konieczność sprawdzenia przez Wydział Finansowo – Budżetowy Starostwa aktualności 

kosztów utrzymania jednego ucznia szkoły publicznej w oparciu, o które dokonano 

przedmiotowych naliczeń.  

/4 głosy za/ 

 

Kierownik Wydziału Architektoniczno – Budowlanego p. Mirosława Okrój przedstawiła: 

 

1) wniosek Gminy Cewice o uzgodnienie projektów miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla miejscowości Łebunia i Bukowina.  

Kierownik poinformowała, że projekty zostały przekazane wydziałom Starostwa 

Powiatowego do zaopiniowania. Uwagi do planów wniósł jedynie Wydział Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska.  

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska p. Bogusław Koszałka przedstawił 

zastrzeżenia, które należałoby uwzględnić w planie – załącznik nr 4 „a” i „b”.  

Zarząd postanowił zaopiniować pozytywnie projekty planów z uwzględnieniem uwag 

Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

/3 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 

 

2) zawiadomienie Gminy Nowa Wieś Lęborska o podjęciu uchwały i przystąpieniu do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego (zabudowy 

mieszkalno – usługowej) w miejscowości Lubowidz. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości.  

 

Kierownik Wydziału Promocji i Rozwój Powiatu p. Andrzej Kubiak poinformował, że: 

 

1) kolejność zadań w Programu Rozwoju Lokalnego jest zgodna z wieloletnim planem 

inwestycyjnym remontów i inwestycji w oświacie. Zauważył jednak, ze konieczne jest 

uaktualnienie kosztorysów poszczególnych zadań ujętych w planie na 2005 rok.                 

W związku z powyższym zaproponował wystąpić do dyrektorów szkół i placówek 

oświatowych, dla których zaplanowano remonty i inwestycje na 2005 rok o opracowanie 

kosztorysów na podstawie, których będzie można oszacować możliwości realizacyjne 

powiatu.  

Zarząd postanowił wstrzymać się z decyzją w tej sprawie do chwili, kiedy będzie 

znana ostateczna wysokości subwencji oświatowej.  

 

Kierownik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Katastru p. Bronisław 

Krzesiński poinformował, że: 

 

1) do dnia dzisiejszego toczy się sprawa zapłaty przez Starostę Lęborskiego 

reprezentującego Skarb Państwa podatku od nieruchomości za grunty położone na terenie 

Gminy Wicko. W chwili uiszczenia opłaty w wysokości 2.000 zł za sprawę kolegium 

odwoławcze rozstrzygnie czy starosta jest podatnikiem podatku od nieruchomości.  
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2) Gmina Wicko wszczęła postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji                  

o warunkach zabudowy na działkach 261/2 262 w obrębie Nowęcin stanowiących 

własność powiatu - projekt decyzji stanowi załącznik nr 5. Poinformował także, że dla 

całego terenu objętego tą decyzją wymagany jest opracowanie projektu zagospodarowania 

terenu, który będzie stanowił podstawę do wykonania geodezyjnego podziału 

nieruchomości w taki sposób, aby umożliwić zachowanie zieleni osiedlowej.  

 Zarząd wyraził zgodę na zlecenie koncepcji zagospodarowania terenu. 

 

Ad 4) 

 

Wicestarosta Ryszard Wenta poinformował, że:  

 

1) Ministerstwo Edukacji Narodowej i Sportu w bieżącym roku utworzyło jedynie 6% 

rezerwę na dofinansowanie zadań oświatowych. W myśl założeń MENiS – z tej rezerwy 

nie będzie możliwe uzyskanie środków na remonty szkół i placówek oświatowych.  

W tej sytuacji Związek Miast Polskich domagał się likwidacji wspomnianej wyżej 

rezerwy i przeznaczenia uwolnionych w jej wyniku środków finansowych na uzupełnienie 

subwencji oświatowej dla miast i powiatów. 

Żądanie związku nie zostało jednak uwzględnione gdyż, mimo, że subwencja faktycznie 

została zmniejszona w stosunku do wstępnych deklaracji powiatów i miast, jednak biorąc 

pod uwagę wysokość realnej subwencji w ubiegłym roku subwencja na rok 2005 uległa 

zwiększeniu. 

 

2) istnieje realna szansa na dofinansowanie z funduszu Urzędu Marszałkowskiego remontu 

sali gimnastycznej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Lęborku – w tej sprawie 

prowadzone są rozmowy z Radnym Sejmiku p. Pawłem Kasprzakiem oraz Z-cą Dyrektora 

Departamentu Kultury Sportu i Turystyki Urzędu Marszałkowskiego w Gdańsku                

p. Maciejem Kowalczukiem. 

 

3) w związku z coraz częstszymi kontrolami legalności oprogramowania komputerowego 

Komendant Powiatowy Policji w Lęborku zwrócił się do Zarządu Powiatu o uzupełnienie 

darowanego na rzecz Komendy komputera o legalne oprogramowanie, którego koszt 

oszacował na 350 zł.  

Zarząd przychylił się do wniosku. 

/4 głosy za/  

 

Ad 5) 

 

Protokół nr 136/2005 z dnia 27 stycznia 2005 r.           – został przyjęty 4 głosami za. 

 

 

Na powyższym protokół zakończono 

Protokołowała:  


